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Opening en inleiding door de voorzitter 

1. Rechtzetting vorig verslag 
Er werd door Bernard Florizoone opgemerkt dat er in het vorige verslag verkeerdelijk staat 
vermeld dat de ambachtelijk zone aan IJzer zou blijven. Dat is niet zo en die zal via een 
uitdovingsproces verdwijnen. Verder geen opmerking over vorig verslag. 

2. De voorzitter verwelkomt het nieuw lid, Alja Leus, die als burger zal zetelen. 

3. Lid en secretaris Marie-Ange Loones, is met pensioen. Haar taak als secretaris wordt 
overgenomen door Stiene Van Quaquebeke en Ann Vergauwen van de kinderboerderij. Dit 
tot er een milieuambtenaar aanwezig is. 

1. PRUP Kreekgebied 

Dit betreft het plan ter herbestemming en herinrichting van de site tussen Brugsevaart, 
spaarbekken, IJzer en sluizen. https://www.west-vlaanderen.be/ruimtelijke-planning/rups/rup-
kreekgebied-en-omgeving-nieuwpoort. Het maakt deel uit van het grotere Masterplan Groene 
Gordel: https://www.winvorm.be/media/z42ar5xd/lamabrutcompressed.pdf . 

Stand van zaken: 
1. Dit plan werd ondertussen besproken bij de ProCoRO en op de Provincie. Er werd beslist om 

met de natuurverenigingen in gesprek te gaan om de bezwaren te bespreken. Ondertussen is 
er een nieuwe scopingnota in de maak. 

2. Natuurpunt is van oordeel dat er eerst een grondige inventaris op het terrein moet gebeuren 
voor er een ernstig plan kan opgemaakt worden. Dit domein staat immers gekleurd als 
“waardevol natuurgebied”. Het is ook van groot belang voor de interactie zee – achterland. 

3. Er werd geopperd dat enkel natuurverenigingen bezwaar hebben. De vertegenwoordigers van 
de burgers wijzen erop dat ook zij wel degelijk ernstige bezwaren hebben. 

4. Er zij opgemerkt dat Vlaanderen de ambitie heeft om het aandeel natuurgebieden te 
vermeerderen, desnoods ten koste van landbouwgebied. Dan lijkt deze invulling van dit 
gebied daar eerder haaks op te staan en niet in het voordeel van de landbouwers. 

5. Er werd gevraagd of dit gebied niet te laag ligt en daardoor overstromingsgebied zou zijn? De 
vraag werd uitgebreid naar de verkaveling in Ramskapelle en het Financiëngebouw. Dit schijnt 
niet het geval te zijn. 

2. Omgevingsanalyse Nieuwpoort 

https://www.nieuwpoort.be/stad-nieuwpoort_omgevingsanalyse 
Deze omgevingsanalyse werd opgemaakt ter voorbereiding van het meerjarenplan 2026-2031. 
Het zou nuttig zijn dit document even te bestuderen om voorbereid te zijn op de waarschijnlijke 
vraag van het bestuur om ons advies voor dit meerjarenplan. Hoewel het interessant is om alles 
eens door te nemen, zullen wij ons hier beperken tot de onderwerpen die ons werkingsdomein 
betreffen. 



1. Deel 4: Omgeving. 
1.1. Afval: We merken op dat het restafval zeer hoog is. Dat kan ten dele uitgelegd worden 

door de berekeningswijze waarbij de afvalproducerende toeristen en tweedeverblijvers 
niet in het aantal inwoners geteld worden. Maar anderzijds zien we dat het deel GFT zeer 
laag staat. Dit zou kunnen betekenen dat er naast bovenvermelde reden ook veel GFT in 
het restafval komt. Ofwel sorteren we dus slecht ofwel zijn er onvoldoende GFT-
containers in gebruik bij de vakantie- en tweedeverblijfadressen. Dit zou een punt van 
aandacht kunnen zijn. 

1.2. Water: We zien dat er 128 woningen niet aangesloten zijn op het rioleringsstelsel. 
Daarvan zijn er slechts 28 met een gekende IBA. D.w.z. dat er een honderdtal woningen 
hun afvalwater via ongekende weg lozen. Er zou daar even controle op kunnen gebeuren 
om dit ook in kaart te brengen en mogelijks ongezuiverd lozen in oppervlaktewateren te 
vermijden. 

1.3. Ruimtegebruik: We lezen dat de niet bebouwde ruimte gedaald is met 1,7 %. Van de 
open ruimte is meer dan 78 % agrarisch, wat we dus niet onder natuur, park of andere 
groenzone kunnen rekenen. 

2. Projecten. 
We schenken aandacht aan de geplande projecten vooral in het kader van 
milieubescherming en klimaatmitigatie en -adaptatie. Volgende punten trekken onze 
aandacht: 

2.1. Vernieuwing (lees milieuvriendelijker maken) van het wagenpark. 
2.2. VerLEDing van de openbare verlichting. 
2.3. Randparkings. 
2.4. Vernieuwing Hendrikaplein en badinstallaties. 

3. Klimaatactieplan. 
We komen naadloos bij de opvolging van dit plan. We zien de evolutie op het, LEKP-rapport 
op https://www.lokaalklimaatpact.be. Er is duidelijk nog een hele weg te gaan. De leden 
vragen zich o.a. ook af waar die 2 deelwagens te vinden zijn. Ook de aanwezige 
vertegenwoordigers van het bestuur zijn zich van hun bestaan niet bewust. 
Wie vult dat rapport nu in en/of aan? 

3. Kattenproblematiek 

Kattenmama Sandra vraag ons advies over een kattenprobleem bij een hoeve aan de E40. 
Blijkbaar worden daar nogal wat katten illegaal uitgezet die zich dan verder vermenigvuldigen 
met de aanwezige katten van de hoeve. De kattenmama stelt ons voor om in gesprek te gaan 
met de landbouwer om de katten af te vangen en te steriliseren. Om zijn kattenbestand, met 
functie muizen vangen, op peil te houden zou zij elders gevangen gesteriliseerde kittens bij hem 
huisvesten. 
Het was op de zitting ook niet echt duidelijk over welke hoeve het gaat en of die wel op 
Nieuwpoorts grondgebied ligt. Het gaat hier bovendien over huisdieren, al dan niet verwilderd, 
en dus niet over natuurlijke wilde fauna. 
De milieuraad is van oordeel dat het daar niet voor bevoegd is en verwijst dit probleem door 
naar dierenwelzijn. Het staat de kattenmama uiteraard ook vrij om haar idee met de landbouwer 
op eigen houtje te onderhandelen. 



4. Fair Trade 

1. Week van de Fair Trade: 
Van 02 – 12 oktober 2024. Daar is ook een omruilactie van chocolade bij voorzien. Iedereen kan 
op 12 oktober eender welke chocoladewikkel omruilen voor een gratis tablet OXFAM-chocolade. 
Op 11 oktober zal er traditiegetrouw een FT Info-stand staan op de wekelijkse markt. 

2. Fair-o-meter: 
Er wordt gevraagd aan het stadsbestuur om deze op tijd in te vullen (vanaf 01 november). Nu 
hebben we niveau B (voorheen C). 

3. Algemeen FT evenement: 
Dit jaar te Antwerpen op 05 oktober 2024. In tegenstelling tot vorige jaren, kan er dit keer spijtig 
genoeg geen Nieuwpoortse delegatie deelnemen. Herinneren we eraan dat dit proces in 2022 
werd gestart om de campagne te hervormen in een “Faire Gemeente Beweging en Netwerk”. 
Daarbij staat LEF (Lokaal Ecologisch Fair) centraal. 

5. Komende activiteiten 

1. Groene Pluim: 
Er werd beslist om de activiteit te organiseren ondanks de onzekerheid over de mogelijks 
gewijzigde visie van het nieuwe stadsbestuur. De nodige input werd verspreid voor opname 
van de oproep in NUS en andere media van de stad. 

2. Etentje milieuraad: 
Dit zal doorgaan op 06 december 2024. De voorzitter zal de organisatie ter harte nemen. 
Details worden later nog verspreid. 

3. Symposium “Visserij in beweging”: 
Natuurpunt organiseert op 04/11/2024 (09:30 – 12:00) in het Provinciehuis Boeverbos te 
Brugge een (gratis) symposium over “Visserij in beweging”. 
Details en inschrijven via https://www.natuurpunt.be/agenda/symposium-visserij-in-
beweging-een-nieuwe-koers-18480. 
Communicatie over deelname is aangewezen om eventueel te kunnen carpoolen. 

4. Wandeling “Kustvisie 2030”: 
Provinciaal centrum Duinpanne organiseert op 10/11/2024 (14:00-16:00) een wandeling 
rond het thema kustverdediging. Afspraak aan het Infobord NR Westhoek, Schuilhavenlaan, 
De Panne. 
Details: 
https://www.facebook.com/events/405630112228790/?acontext=%7B%22source%22%3A
%2229%22%2C%22ref_notif_type%22%3A%22event_profile_plus_create%22%2C%22actio
n_history%22%3A%22null%22%7D&notif_id=1726470740569018&notif_t=event_profile_p
lus_create&ref=notif. 
Communicatie over deelname is aangewezen om eventueel te kunnen carpoolen. 

5. Film “Vogels kan je niet melken”: 
NWG De Kerkuil laat ons de film zien in de Centrum City op 141/11/2024 (19:30). 
Inschrijven en details: https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdfXvA6uea5XhImkf-9t-
9WHZuwZ1lDQm3uN289aycPkxhigA/viewform. 

  



6. Varia 

1. Kerkuil 
Er worden 3 broedgevallen gemeld op Nieuwpoorts grondgebied. 
Aansluitend is er melding gemaakt van bosuil in SIMLI-duinen. 

2. Zonnepanelen op tennishall: 
Zijn die van de tennis of van de stad? De schepen bevestigt dat de club die op eigen kosten 
heeft geplaatst. 

3. Ondergrondse parkings aan en onder zeedijk: 
Ondanks de negatieve adviezen van MDK worden nog steeds ondergrondse parkeergarages 
gebouwd aan of onder de zeedijk. Dit veroorzaakt problemen van water insijpeling. 

4. Bestrijding Hoornaars: 
Een lid heeft een groot nest op zijn grondgebied. Vespa-Watch is bevoegd. 
Christel heeft van de stad vallen gekregen die ze in het voorjaar heeft geplaatst en waar ze 
over de 30 koninginnen mee heeft afgevangen. Er wordt voorgesteld dat beter kenbaar te 
maken bij de inwoners e.g. via NUS om dit gebruik van vallen te veralgemenen. Het voorjaar 
is de gepaste periode om die uit te zetten voor de koninginnen een nest en kolonie hebben 
kunnen vormen. 

5. Nivelleren van strand: 
Er wordt gevraagd het zand dat weggeschopt wordt niet meer in zee (aan de LW-lijn) te 
dumpen maar gewoon op het droge strand te houden. Dit kan dan natuurlijke duinvorming 
bevorderen. 
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